
Vragen op de gemeenteraad 
niet meer welkom

Zonder boe of ba besliste de meer-
derheid (Open Vld/Vooruit) op de 
gemeenteraad van april dat de vragen 
van de oppositie op de gemeenteraad 
niet meer behandeld zouden worden. 
“Tijdverlies”, luidde het. We zouden 
de antwoorden enkel nog schriftelijk 
krijgen. Later. Op de website. Uiteraard 
past dit niet in de zogenaamde 
openbaarheid van bestuur. 

Samen met Groen en CD&V 
Boortmeerbeek schreven we daarom 
een open brief aan het schepen-
college. U vindt hem op onze website: 
www.n-va.be/boortmeerbeek.

Onze brief bereikte ook de gouverneur. 
In zijn antwoord wees hij erop dat 
er een “redelijke uitoefening van het 
vragenrecht” moet zijn. Een inhoude-
lijk antwoord was er nog niet bij het 
ter perse gaan van dit artikel. Wordt 
vervolgd.

Gerd Van den Broeck
Voorzitter N-VA 
Boortmeerbeek

Boortmeerbeek fuseert met …
Een trend kunnen we het nog niet noemen. Maar steeds meer gemeenten 
denken na over een fusie met een of meerdere buurgemeenten. Hoe zit het met 
Boortmeerbeek? Fractievoorzitter Hans Crol gee�  een stand van zaken.

Boortmeerbeek fuseert binnenkort

met … (tromgeroffel)

“Voorlopig niemand. De vorige bur-
gemeester verklaarde ooit dat er geen 
draagvlak voor was. En ook nu zijn er 
nog helemaal geen concrete plannen. 
Dat hoeft ook niet. De Vlaamse Rege-
ring moedigt gemeentefusies wel aan. 
Maar zet daar (voorlopig!) nog niet veel 
druk achter. Het waren immers vooral 
gemeenten met een hoge schuldenlast 
die voordeel hadden bij een fusie. Zij 
kregen een bonus om hun schulden te 
verlichten. En daar horen we gelukkig 
niet bij.”

Momenteel dus geen dwang. Maar ooit?

“Dat is nog koffiedik kijken. Ook in-
houdelijk. Mogelijk legt de (volgende) 
Vlaamse Regering een fusieplicht op 
van minimaal 30.000 inwoners. Dan 
zou een fusie met bijvoorbeeld Haacht 
al niet meer voldoende zijn. En moeten 
we al verder gaan kijken. Kampenhout? 
Keerbergen? Het kan nog allemaal.”

Haacht vermeld je nu spontaan. Is dat 

onze ‘ideale match’?

“Met Haacht delen we natuurlijk een 
en ander. Denk aan de bibliotheek, de 
politiezone … Zaken die we bijvoorbeeld 
niet delen met Zemst, die andere buur-
gemeente. Of met Mechelen. Maar of 
die laatste een goede partner is? Andere 
provincie, een hoge schuldgraad … Mis-
schien toch nog maar even rondkijken 
naar een gemeente die voldoende met 
ons ‘matcht’.”

Maar hebben we redenen om gelukkig te 

zijn met een fusie?

“Moeilijke vraag. In het fusiedebat wordt 
grootte altijd gekoppeld aan slagkracht 
en bestuurskracht. Je krijgt dan immers 
meer middelen. Je kan makkelijker 
gespecialiseerd personeel aantrekken. 

Maar de grootte is niet altijd een voor-
deel, want een grotere administratie is 
vaak logger. Een kleinere gemeente staat 
dichter bij de mensen. 

Daarnaast is er ook niet meteen een link 
tussen de grootte van de gemeente en de 
financiële toestand. Fuseren om ver-
volgens de belastingen te laten stijgen, 
daar bedanken we voor! Laten we onze 
fusiehuid in de toekomst dan ook maar 
duur verkopen.”

N-VA Boortmeerbeek
wenst u een fijne zomer

N-VA-fractievoorzitter 
Hans Crol: 

“Een fusie is nog niet 
voor morgen.”

“Fuseren om vervolgens de belastingen te 
laten stijgen, daar bedanken we voor”, aldus 
fractievoorzitter Hans Crol.
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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 14 juni.
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Zwerfvuil: een probleem om niet te laten liggen
Boortmeerbeek, Hever en Schiplaken 
blijven niet gespaard van zwerfvuil. Een 
gracht, leeg weiland of stukje speeltuin 
veroorzaakt bij sommigen blijkbaar een  
onweerstaanbare drang om afval te dumpen.

Strengere controles

Vlaams minister Zuhal Demir stelt vanaf 
deze zomer dertig extra handhavers aan. 
Die gaan zich uitsluitend bezighouden met 
het controleren op zwerfvuil. Met boetes: 
wie niet horen wil, moet betalen.

N-VA-bestuur steekt handen uit de mouwen

Omdat we vermoeden dat ze die contro-
leurs niet zo vaak naar Boortmeerbeek 
gaan sturen, steken we zelf regelmatig de 
handen uit de mouwen. Jammer genoeg 
met succes: elke keer zijn meerdere vuil-
zakken weer gauw gevuld. Mondmaskers 
blijken daarbij de laatste nieuwe ‘trend’ in 
zwerfvuil. We blijven alleszins volharden 
en pakken regelmatig de pijnpunten van 
onze gemeente aan.

Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir

Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn er in 
Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele vorige 

regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet Vlaanderen 
op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.
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Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.

Papiercontainer  Papier gratis naar containerpark 
Er is veel te doen om de ‘gele 
bak’. Sommigen vinden de 
kleur gewoonweg té. Ande-
ren spreken van alweer een 
verdoken belasting. Hoe dan 
ook: voor de ophalers is het een 
winst in tijd en inspanning.

Wij blijven het echter jam-
mer vinden dat u uw papier 
nog altijd niet gratis naar het 

recyclagepark mag brengen. 
In onze buurgemeente Haacht 
kan dat bijvoorbeeld wel. Op de 
gemeenteraad stelden we dan 
ook voor om papier gratis toe 
te laten. Afgewezen, jammer 
genoeg. Voor gratis papier is 
immers een weegbrug nodig. En 
die heeft ons containerpark nog 
altijd niet. Afwachten, dus …

In afwachting toch al een 
tip voor als uw gele bak elke 
maand uitpuilt: Knipoog eens 
vriendelijk naar een van uw 
buren. En vraag vervolgens of 
u uw overtollige papier in zijn 
of haar bak mag dumpen. De 
ophaling gebeurt immers niet 
per gewicht.

 Gedaan met los, wegwaaiend 
papier in verregende dozen.

 Kent u zelf ook een plaats die vaak wordt 
getroffen door zwerfvuil? Laat het ons weten 
via boortmeerbeek@n-va.be. 
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